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Zapytanie 

Dotyezy siedziby Urzedu Gminy Slawno 

W zwiazku z Pana wypowiedzia na sesji Rady Gminy z dnia 31 maja 2023 r., z ktorej 

dowiedzielismy si¢ od Pana o przeprowadzonej kontroli przez CBA w zakresie finansowania 

przebudowy ,,Willi Schulza” na siedzibe Urzedu Gminy Stawno prosze o informacje w 

zakresie: 

- Kiedy taka kontrola sie odbyta, 

- Dlaczego jako radny nie zostatem o niej i jej wyniku poinformowany, 

- Co dokladnie byto przedmiotem kontroli, 

- Jakie byt wynik kontroli. 

Prosze 0 przekazanie wystapienia pokontrolnego. 

Prosz¢ jednoczesnie o informacje na nastepujace tematy: 

- Jaki byt koszt, do chwili obecnej przebudowy tego budynku, 

- Jaki jest przewidywany koszt dokoficzenia inwestycji ( renowacja ogrodzenia itp.) 

- Jaka jest powierzchnia biurowa w budynku, 

- Ile oséb obecnie pracuje w budynku 

Z powazaniem 
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